



20.10.2025

Møtereferat: Styremøte 26.05.2025

Styremøte: 28.05.2025 klokken 20:00.

Innspill til saker mottas. Har lagt inn noen saker.

Møtedeltagere

Edmund Hansen

Marte Monsen

Trygve Hansen (møtt)

Werner Solheim (møtt)

Hans Jørgen Andersen (møtt)

Tor-Ivar Amundsen (møtt)

Lise Ottem

Tor Johansen (møtt)

Rune Somby (møtt)

Alf Einar Johansen

Følgende saker ble tatt opp:

Saksinfo - #25031

Ansvarsfordeling og mailhåndtering:

Hvem svarer ut hva?

Mailsystemet: Vi har en fellespostadress (post@altabf.no) samt at styret og utvalg har egne direkte adresser.

Hvordan håndterer vi mail som kommer til båtforeningen?

Saksinfo - #25030

Ansvarsfordeling og mailhåndtering:

Hvem svarer ut hva?

Mailsystemet: Vi har en fellespostadress (post@altabf.no) samt at styret og utvalg har egne direkte adresser.

Hvordan håndterer vi mail som kommer til båtforeningen?

Se vedlegg

https://altabf-my.sharepoint.com/:w:/g/personal/tor_altabf_no/EVd-0_hbw45Okoa5S8F1owoBAviB-_ZQ8NJoky1v5jCf4A?e=hTPdQp

Vedtak:

- 28.05.2025 20:53:32 - *Tor Johansen*

Styre går gjennom rutiner og rollefordeling og oppdaterer vedlegg "rutiner og rollefordeling_altabf.pdf"

Rune og Lise tar ansvar for post@altabf.no og videresender til aktuelt utvalg. De som har tilgang på post@altabf.no kan svare direkte fra post.

- 27.05.2025 22:31:15 - *Rune Somby*

Ansvarsområder/hvem svarer ut hva.

Leder:

Nestleder:

Kasserer:

Sekretær:

Hans Jørgen:

Werner:

Trygve:

Edmund:

Saksinfo - #25029

Oppstart av planarbeid:

Lage en plan for havneområdet.

Sende ut spørring til medlemmene.

Medlemsmøte m/workshop

Utarbeidelse av plan.

Saksinfo - #25028**Oppstart av planarbeid:**

Lage en plan for havneområdet.

Sende ut spørring til medlemmene.

Medlemsmøte m/workshop

Utarbeidelse av plan.

Vedtak:

- 28.05.2025 20:22:21 - Tor Johansen

Rune tar ansvar for denne saken og melder ut til medlemmene etter ferien.

Saksinfo - #25027**Kjøpe kamera og mikrofon :**

Skulle vi skaffet oss kamera og mikrofon så vi lettere kan ha Teamsmøter?

Kan skaffe til veie info om hva vi kan kjøpe hvis det blir aktuelt.

Saksinfo - #25026**avklare mulighetene for forlenging av tørrfellingsdokk.:**

Se på mulighetene for å forlenge tørrfellingsdokken, 5 m, med 2-3 nye stolper og dekke. Dette vil muliggjøre tørrfelling av mer dypgående båter og seilbåter.

Rune og Trygve sjekker grunnforholdene, for å stople.

Saksinfo - #25025**Utleie av areal til 2 badstuer:**

Beslutte om vi skal gå inn på en tidsbegrenset avtale med Novira AS om leie av areal til plassering av 2 badstuer. Se tilsendt avtaleutkast.

Mener at vi trenger en skikkelig gjennomgang av hvordan vi ønsker å utvikle havna og arealene vi disponerer før går inn på noen langsiktige avtaler. Derfor en tidsbegrenset avtale. Så får vi tid til å ta en skikkelig prosess på hvordan vi vil ha det her nede i havna.

Vedtak:

- 14.05.2025 20:40:31 - Rune Somby

Vedtatt, kontrakt sendt itl Novira

Saksinfo - #25014

Innmeldte saker til årsmøtet:

Sak 4, oppdateres før styremøte:

Sak 4.1

Forslag. Redusere strømpris for båtplasser.

Mvh

Kjell Elvebakken medlem

Vedtak:

- 27.05.2025 22:38:07 - Rune Somby

Vedtatt å senke breddemeterprisen til 1700,- og beholde dagens strømpris.

-Med vennlig hilsen

Tor Johansen, Alta Båtforening